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Szanowny Panie Prezydencie,\ 

Zwracam się do Pana z prośbą o rozważenie możliwości powrotu do odbioru odpadów „bio" z domków 
jednorodzinnych w workach, przynajmniej w sezonie wiosenno-letnim, tj. od kwietnia do września. 
W sezonie tym mieszkańcy przeprowadzają intensywne prace porządkowo-ogrodnicze, takie jak 
podcinanie krzewów, drzew oraz przycinanie żywopłotów, a zwłaszcza koszenie trawy, co generuje 
dużą ilość odpadów biodegradowalnych. 

Mimo że wielu mieszkańców posiada kompostowniki, nie są one w stanie przerobić tak dużej ilości 
odpadów. W rezultacie rośnie problem nielegalnego wywozu odpadów „bio" do lasów, co negatywnie 
wpływa na środowisko naturalne i estetykę naszych terenów zielonych. 

Rozumiem decyzję o odbieraniu odpadów „bio" w kubłach z uwagi na problem z rozkładaniem się 
standardowych worków. Proponuję jednak, aby w sezonie zwiększonego zapotrzebowania na wywóz 
odpadów „bio", umożliwić mieszkańcom korzystanie z worków biodegradowalnych. Worki te ulegają 
rozkładowi i są przyjazne dla środowiska, a jednocześnie pozwolą na sprawniejszą organizację odbioru 
dużych ilości odpadów ogrodniczych. 

Wprowadzenie takiego rozwiązania przyniosłoby korzyści zarówno mieszkańcom, jak i środowisku, 
pomagając w utrzymaniu porządku oraz zmniejszeniu przypadków nielegalnego wywozu odpadów do 
lasów. Proszę zatem o rozważenie mojej propozycji oraz przeanalizowanie możliwości jej wdrożenia. 

Wobec powyższego, proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy istnieje możliwość wprowadzenia odbioru odpadów „bio" w workach biodegradowalnych 
w sezonie wiosenno-letnim (od kwietnia do września)? 

2. Jakie byłyby potencjalne koszty i logistyczne wyzwania związane z wdrożeniem systemu 
odbioru odpadów „bio" w workach biodegradowalnych? 

3. Czy są dostępne środki finansowe lub programy pomocowe, które mogłyby wesprzeć 
wdrożenie takiego rozwiązania w naszym mieście? 

4. Czy miasto Zgierz przeprowadzało wcześniej badania lub konsultacje społeczne na temat 
odbioru odpadów „bio"? Jeśli tak, jakie były ich wyniki? 

5. Jakie inne działania miasto planuje w celu zapobiegania nielegalnemu wywozowi odpadów 
„bio" do lasów? 

6. Czy możliwe jest przeprowadzenie pilotażowego programu odbioru odpadów „bio" w workach 
biodegradowalnych w wybranych dzielnicach, aby ocenić jego skuteczność przed 
wprowadzeniem na szerszą skalę? 

7. Jakie są główne przeszkody techniczne lub regulacyjne w obecnym systemie odbioru odpadów 
„bio", które mogłyby utrudniać wprowadzenie worków biodegradowalnych? 

Z poważaniem, 

Jakub Kwiatkowski 


